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Biodiversiteitsteam Oisterwijk 

Secretariaat    : Jopie Smuldersstraat 11 5063 CP Oisterwijk 

 

Kamer van Koophandel : KVK 61789607 
Bank    : NL09 RABO 0189754494 
Fiscaal nummer  : RSIN 854489459 
Website   : www.bteamoisterwijk.nl 
ANBI    : erkend sinds 19 november 2022 
 
 
Doelstelling 
 
Het B-team streeft naar een zo groot mogelijke biodiversiteit in de gemeente Oisterwijk. Dit 
draagt bij aan een gezonde leefomgeving, een beter klimaat, gezondere burgers en het 
vergroten van het welzijn van mens en natuur. 
 
Oisterwijk natuurinclusief: biodiversiteit en natuur zijn gekoppeld aan andere opgaven en 
verweven in alle maatschappelijke sectoren. De burgers voelen zich verbonden met de 
natuur in natuurgebieden, in de bebouwde omgeving en in het agrarisch gebied. 
 
 
Bestuur 
 
Ruud van der Star  voorzitter 
Anja van den Bogert  penningmeester 
Philo Ijpelaar   secretaris 
 
 
Overige leden kernteam 
 
Jef Bogers 
Frans Kapteijns 
Joop van Hezik 
Arjan Schoenmakers 
Dré van Hal 
Gerien de Zeeuw 
Jody Ettema 
Eric Stols 
Harm Horlings 
Peter Rietveld 
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Voorwoord 
 
Voor u ligt het 1e jaarverslag van het biodiversiteitsteam. Dat klinkt vreemd, want het B-team 
bestaat inmiddels zo’n 18 jaar. Er ging dus een hele geschiedenis aan vooraf.  
 
Het B-team kent een geschiedenis van 18 jaar “zelf de broek ophouden’’. Er werd gratis 
vergaderd in wijkcentrum de Coppele en koffie en thee werden zelf betaald. Als ergens geld 
voor nodig was werd er soms individueel gesponsord. Kleine rekeningen en facturen voor de 
website werden door de gemeente betaald uit de ‘biodiversiteitspot’. 
 
In 2022 kwam er een kentering. Daar waren verschillende redenen voor. Onze statuten 
moesten worden aangepast, voor de vergaderingen in de Coppele moest huur betaald 
worden, om de ANBI status te verwerven moesten we leden hebben en een ledenverga-
dering uitroepen en tot slot werd er gekozen voor een meer onafhankelijke positie t.o.v. de 
gemeente. 
 
Concreet betekende dit dat we zelf inkomsten moesten gaan genereren en alleen nog maar 
in de vorm van ‘projectaanvragen’ een beroep zouden doen op de ‘biodiversiteitspot’.  
We bedachten als ‘kernteam’ het ‘partnerschap’ voor bedrijven die ons wilden ondersteunen 
en onze doelen onderschreven en ‘vrienden van het B-team’, voor inwoners die de doelen 
van het B-team onderschrijven maar zich niet direct actief kunnen/willen inzetten. Deze 
vrienden zouden tegelijkertijd lid zijn van de vereniging. 
 
Aan het eind van dit jaar telde onze vereniging 51 leden en 4 partners. Hiermee hebben wij 
onze financiële doelen ruimschoots gerealiseerd. 
 
Bij deze professionaliseringsslag hoorde ook het vernieuwen van onze statuten, het 
opstellen van een beleidsplan, het openen van een bankrekening en het opstellen van een 
jaarplan en activiteitenplan voor 2023. 
 
In onze nieuwsbrieven heeft u daarnaast kunnen lezen op welke vlakken het B-team actief is 
geweest om haar doelen op het gebied van biodiversiteit te verwezenlijken.  
 
Met een gezonde basis en een groep enthousiaste leden en kernteamleden gaan we 2023 
met vertrouwen tegemoet. 
 
Ruud van der Star 
Voorzitter B-team Oisterwijk 
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Bestuurlijke zaken 
 
Het bestuur vergadert altijd samen met de andere kernteamleden. Maandelijks komen ze bij 
elkaar om de actualiteiten en lopende projecten te bespreken. Om de vergadering sluit 
Liesbeth van Kempen, beleidsmedewerker Groen, Landschap en Platteland, bij het eerste 
deel van de vergadering aan om zaken die bij de gemeente spelen te bespreken. 
 
De afgelopen twee jaar is onze kerngroep van actieve leden uitgebreid met nóg meer 
deskundigheid. Niet alleen is een tweede ecoloog tot ons team toegetreden maar ook een 
autoriteit op het gebied van bomen en een oud medewerker van de Provincie die zich daar 
jarenlang met natuurgebieden heeft beziggehouden zijn de groep komen versterken. Naast 
het bestuur bestaat de actieve kerngroep nu uit tien leden met ieder zijn/haar deskundigheid. 
 
In totaal wordt tien keer per jaar met het hele kernteam vergaderd, De vergaderlocatie is 
verplaatst naar Tiliander. Hier mogen wij de ruimte van DEC, onze samenwerkingspartner, 
gebruiken. 
 
Dit jaar heeft het bestuur met vier bedrijven/organisaties een partnerovereenkomst gesloten. 

- Bureau voor Duurzame Ontwikkeling 
- DEC Oisterwijk 
- Huisartsenpraktijk Margriet de Beus 
- Bedrijf dat niet vermeld wil worden. 

 
 
Activiteiten 
 
Naast de activiteiten die nodig waren om een professionaliseringsslag te maken zijn er veel 
andere zaken aan de orde geweest. Hieronder een beperkte opsomming om een indruk te 
geven. 
 

- Advies op verzoek aan de Gemeente Oisterwijk over bomen op de Baerdijk bij de 
Kortonnagefabriek. 

-  

 
 

- Advies op verzoek aan de gemeente, samen met andere natuurorganisaties, over de 
inpassing van de flexwoningen bij het Moergestels Broek 



5 
 

- Actie i.v.m. bedreiging beschermde eik aan de Boxtelsebaan. Gevolg: maatregelen 
worden genomen. 

- Actie i.v.m. bedreiging beschermde Tulpenboom aan de Oirschotseweg. Gevolg: B-
team praat mee over oplossing. 

- Gesprek met verkeersdeskundige over rondweg Moergestel. Gevolg: Stokske wordt 
geen rondweg. 

- Actief meedoen bij planten bomen in Duurzaamheidsvallei 
- Oogsten van zaailingen met Meerbomen.nu 
- Wandeling voor vrienden in de Duurzaamheidsvallei 
- Actie i.v.m. kap boom Vennenlaan hoek Oirschotseweg. Geen resultaat. 
- Verzoek om wilgen langs Voorste Stroom niet te kappen maar te kandelaberen. Gaat 

gebeuren. 
- Reactie B-team op plan Oostflank naar raad Oisterwijk en Tilburg. 
- Inspreken raadsplein m.b.t. uitbreiding varkenshouderij aan Oisterwijksebaan. 
- Voorbereiding conferentie met de drie B-teams uit Oisterwijk, Goirle en Hilvarenbeek 

voor raads- en collegeleden uit de drie gemeenten. 
- Voeren van een procedure bij de Raad van State samen met andere 

Natuurorganisaties tegen het voornemen 10 recreatiewoningen in het beekdal van de 
Rosep te bouwen. 

- Uitvoeren van tien erfscans samen met Brabants Landschap. 
- Deelname Festival Futura. 
- Verzorgen tweetal workshops op Boomfeestdag Gemeente. 
- Folder opstellen voor het aanleggen van geveltuintjes via de Gemeente Oisterwijk. 

 
 
PR-activiteiten 
 
In 2022 is gestart met het werven van ‘vrienden van het B-team’. Hiervoor hebben we een 
folder laten ontwerpen. 
 

 
 
Deze folder werd gepresenteerd op Festival Futura en leverde direct veel aanmeldingen op. 
Daarnaast hebben wij een wervingsactie gepubliceerd in de Nieuwsklok en het Haarens 
Klokje.  
 
Naast de folder zijn er dit jaar twee Nieuwsbrieven verschenen. Deze zijn bedoeld voor onze 
leden. 
 
Verder hebben wij deelgenomen aan Oisterwijk Duurzaam. Een bijeenkomst van alle 
organisaties en bedrijven die zich in onze gemeente bezighouden met duurzaamheid. Deze 
bijeenkomst is zowel in de Nieuwsklok als op social media gepubliceerd. 
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Onverwachte PR leverde de uitspraak van de Raad van State op over Landgoed  Reuseldal 
in Moergestel. Doordat het B-team in deze uitspraak en in de pers werd genoemd ontstond 
direct een beeld van het B-team als een organisatie waar rekening mee gehouden moest 
worden. 
 
 
Sponsoring 
 
In 2022 zijn we gestart met het werven van ‘Partners van het B-team’. Deze bedrijven of 
organisaties betalen een jaarlijkse bijdrage van € 240,- aan het B-team om haar activiteiten 
te ondersteunen. Naast de vier eerdergenoemde bedrijven die dit jaar een 
‘partnerovereenkomst’ met ons sloten heeft DEC Oisterwijk naast een partnerbijdrage ook 
nog eenmalig een bedrag van € 240,- geschonken om ons op weg te helpen bij onze 
professionalisering. 
Inmiddels heeft zich voor 2023 een nieuwe partner gemeld te weten Dakaccent. 
 
Financiën 
 
We kunnen stellen dat de resultaten onze verwachtingen hebben overtroffen. Op 31 

december hadden we 4 ‘partners’ en 51 ‘vrienden’. Daarnaast deed DEC nog een eenmalige 

donatie om ons te ondersteunen in onze verdere professionalisering. 

Eind 2021 kwam de vraag van Brabants Landschap of we ondersteuning wilden bieden voor 

het project ErvenPlus. Een mooi project dat sinds 2016 al dik heeft bewezen als het gaat om 

het creëren van natuurlijke erven in de provincie Noord-Brabant. Bewoners in het 

buitengebied kunnen zich aanmelden voor de regeling, waarbij kosteloos advies en 

materialen beschikbaar worden gesteld ter vergroening van hun erf.  2 leden van het 

kernteam hebben 10 adviezen voor een erfscan uitgebracht waarvoor we een bijdrage van 

900 euro van het Brabants Landschap hebben ontvangen.  

Daarnaast hebben we nog een projectbijdrage van de Gemeente ontvangen voor het 

verzorgen van twee workshops bij de boomfeestdag. 

Het initiatief van het project ‘Kapwachter’, waarbij inwoners die bomen in hun omgeving 

willen beschermen tegen een vergoeding automatisch op aangevraagde kapvergunningen in 

hun omgeving worden gewezen, lijkt niet aan te slaan en heeft slechts twee aanmeldingen 

opgeleverd. Wij zullen dit project op korte termijn evalueren en besluiten of het zinvol is om 

hiermee door te gaan. 

Voor wat betreft onze uitgaven in 2022 hebben we nog deels gebruik kunnen maken van het 

biodiversiteitsbudget van de gemeente Oisterwijk.  

Voor het aanpassen van de statuten hebben we een notaris in de arm genomen, die tegen 

een gunstig honorarium de statuten heeft gewijzigd.  

Helaas zijn we ook geconfronteerd met een fikse boete van Visual Rights voor het gebruik 

van een foto op de website waar blijkbaar rechten aan waren verbonden.  

Onze website moest voor het aanmelden van nieuwe leden en partners en de ANBI-status 

worden aangepast. Hiervoor hebben we opdracht gegeven aan het communicatiebureau.  

Voor de werving van nieuwe leden en partners hebben we eenmalig een artikel in De 

Nieuwsklok laten plaatsen.  
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Voor onze eerste ledenactiviteit excursie in de Duurzaamheidsvallei hebben we alle 

aanwezigen getrakteerd op een consumptie.  

Voor onze partners hebben we schildjes laten maken met logo en een verwijzing naar het 

partnerschap. 

Dat er een riant restantbudget is van € 1785,68 heeft als belangrijkste reden dat de hele 

financiële werving pas in oktober startte. Besloten is daarom in 2023 géén 

lidmaatschapsgeld te vragen aan onze vrienden. 

 

In onderstaande tabel is de verantwoording over 2022 opgenomen van de inkomsten en 

uitgaven (Rabobank).  

Wij hanteren geen kasgeld.  

 

 

 

Financiële verantwoording 2022 

inkomsten realisatie

Begrotin

g 2022 uitgaven realisatie

begroting 

2022

€ € € €

Kapwachter 0,00 60,00 bestuurskosten 33,26 550,00

vrienden/leden 12,50 637,50 500,00 Wijziging statuten 209,60 280,00

Partners B-team' € 240, - pj.  960,00 1200,00 Bankkosten 93,49 130,00

Projectinkomsten gemeente 100,00 100,00 activiteit leden 57,55 400,00

vergoeding uitgebracht advies erfscans 900,00 100,00 Kosten schildjes  'partners' 85,67 180,00

Eenmalige donatie DEC 240,00 projectkosten 220,00

onvoorzienboete fotogebruik 302,75 200,00

Website 181,50

Publikatie Nieuwsklok 88,00

totaal 2837,50 1960,00 Totaal 1051,82 1960,00

Geen kasgeld!

Raborekening NL09RABO0189754494

Saldo 08-04-2022 0

saldo 31-12-2022 1.785,68


